

Profession Main course 專業核心課程	Profession Elective Courses 專業選修課程	On-campus practice course 校內實作課程	Off-campus internship 校外實習課程 (至多20學分, 每學分至多實習80小時)	cooperating company 合作企業名稱	Internship business unit 實習企業單位	Internship description 實習內容說明	Internship period 實習期間	The first year of tuition and fees (NT) 第1年學雜費收費標準(新臺幣)	Beginning of tuition and fees in the third semester (including instructions for charging during the internship phase) (NT)第3學期開始學雜費收費標準 (含實習階段收費說明)(新臺幣)	Scholarship (NT) 獎學金(新臺幣)	Accommodation fee (including instructions for extracurricular internship fees) (NT) 住宿費 (含校外實習階段收費說明)(新臺幣)	Remarks 備註
34 credits / 36 hours	18 credits / 18 hours	30 credits / 40 hours	20 credits/ 2160 hours Internship in the second semester of the second year, five days per week for 18 weeks, as a total of 720 hours (6 credits); Internship in the first semester of the third year, five days per week for 18 weeks, as a total of 720 hours (6 credits); Internship in the second semester of the third year, five days per week for 18 weeks, as a total of 720 hours (6 credits); Internship in the summer (1 credits); Internship in the winter (1 credits)	Chung Hwa Chemical Industrial Works Ltd.	manufacture	1. Basic chemistry and raw material concentration calculation and preparation 2. Operating capabilities of various testing instruments 3. The ability to operate quality testing instruments and equipment. 4. Unit operation capability of machine equipment.	1.5 years (from the fourth semester to the sixth semester)	1. In the first and second semester, our university will provide a scholarship for tuition so full tuition will be waived in the first year. 2. Dormitory fee is around NTD 11,500 per semester. Students will be charged according to the days that they live in during summer and winter vacation 3. In the first semester of the first year, students will join International Student Medical Insurance and pay around NTD 3,000 for the first six months. Starting from the second semester, after students join National Health Insurance, they have to pay NTD 4,494 for every six months. 4. Student Group Insurance NTD 405 per semester	Fees are as same as the domestic students as follows: 1. Tuition Fee NTD 51,308 per semester (Free Tuition for the First and Second semester) . 2. National Health Insurance (NHI) NTD 4,494 for every 6 months 3. Student Group Insurance NTD 405 per semester  If students continue living in dormitory at Lunghua, Dormitory fee NTD is around 11,500 per semester. Students will be charged according to the days that they live in the dormitory during Summer and Winter Vacation.	Full-tuition scholarship for the first year	Same as domestic students Accommodation fee is around NTD 11,500  During the period of internship: According to the status provided by the internship company	
34學分/36學時	18學分/18學時	30學分/40學時	第4學期: 每週5天, 共18週, 計720小時(6學分) 第5學期: 每週5天, 共18週, 計720小時(6學分) 第6學期: 每週5天, 共18週, 計720小時(6學分) 暑假實習及寒假實習 (1學分)	臺灣中華化學工業股份有限公司	製造部門	1. 基本化學及原料濃度運算及配製 2. 各式檢測儀器機台之操作能力 3. 品質檢測儀器及設備之操作能力。 4. 單元操作機台設備操作能力。	第4-6學期, 共1.5年	1. 第一學期和第二學期, 本校將提供全學費之獎學金, 因此第一年將免除全額之學雜費。 2. 宿舍費每學期新台幣約11,500元。寒暑假期間依據實際入住天數收費。 3. 第一學期學生需參加國際學生醫療保險, 六個月約新台幣3,000元。自第二學期起, 學生加入全民健保後, 保費為每六個月新台幣4,494元。 4. 學生團體平安保險每學期新台幣405元。	學費與國內學生相同如下: 1. 學費每學期新台幣51,308元 2. 國民健康保險(NHI)每6個月新台幣4,494元 3. 學生團體平安保險每學期新台幣405元  若學生持續入住本校宿舍, 每學期新台幣11,500元, 寒暑假期間依據實際入住天數收費。	第1、2學期由我校提供相當學雜費全免之獎學金。	比照本國生收費標準: 住宿費-11,500  實習期間收費說明: 依合作廠商提供狀況而訂	